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شهروند| اگر در 3 سال گذشــته برگزاری فینال جام 
حذفی در ورزشگاه خرمشــهر به خاطر کمبود امکانات 
و شرایط نامطلوب زمین چمن با اعتراض جامعه فوتبال 
همراه می شد و شــاهد فینال های خوبی نبودیم؛ این بار 
قضیه فرق می کند. باشــگاه فولاد با هماهنگی استاندار 
خوزستان برای میزبانی اعلام آمادگی کرد و حالا امشب 
بازی حســاس پرســپولیس و داماش در ورزشگاه تازه 
تاسیس،  زیبا و اســتاندارد و فوق العاده فولاد آره نا برگزار 
خواهد شد. موعود بنیادی فر داور این مسابقه است و همه 
منتظر هستند ببینند پرسپولیس  ســال خوب خود را با 
دبل کردن در قهرمانی به پایان می رساند یا داماش لیگ 
دویی یک شگفتی تاریخی را با شکست دادن پرسپولیس 

در فینال رقم خواهد زد. 
آرزوهای اولین تیم لیگ دویی

این برای نخســتین بار در تاریخ فوتبال ایران است که 
یک تیم از لیگ دو توانسته به فینال جام حذفی برسد. در 
گذشته البته 3 تیم دسته یکی این اتفاق برایشان رخ داده 
بود. مثلا بهمن کرج تنها تیم لیگ یکی بوده که با شگفتی 
به فینال رسیده و درنهایت عنوان قهرمانی را هم از آن خود 
کرده است. گسترش فولاد تبریز دیگر تیمی بود که از لیگ 
یک به فینال رسید ولی به پرسپولیس باخت.  سال گذشته 
تیم شگفتی ساز خونه به خونه بابل فینالیست شد و مقابل 
اســتقلال قرار گرفت و البته قهرمان نشد. حالا اما همه 
نگاه ها به داماش لیگ دویی است که به خاطر نتایج خوبی 
که در جام حذفی گرفتــه و لیگ برتری ها را حذف کرده، 

نباید آنها را دست کم گرفت. 

مشکلات داماش برای رسیدن به فینال
از زمانی که مســابقات لیگ دســته دو به پایان رسید و 
داماش به خاطر اشــتباهات داوری در مســابقه پلی آف به 
نیروی زمینی باخت و شانس صعود به لیگ یک را از دست 
داد،  مدیران این باشگاه تهدید به کناره گیری از فینال جام 
حذفی کردند. با این حال جلســات متعــددی با مدیران 
فدراسیون برگزار کردند و درنهایت در شرایطی قبول کردند 
در فینال شــرکت کنند که تا روز جمعه هم هنوز شایعاتی 
درباره احتمال حضورنیافتن آنها در فینال وجود داشت. با این 
وجود داماشی ها بودند که برنامه سازمان لیگ برای برگزاری 
فینال در مشهد را  منتفی کردند. آنها اعتقاد داشتند هواداران 
پدیده برای سهمیه گرفتن نیاز به قهرمانی پرسپولیس دارند 
و از این تیم حمایت می کنند. به همین دلیل سازمان لیگ 
مجبور شد  به درخواست منطقی آنها ترتیب اثر بدهد و فینال 
در اهواز برگزار کند. البته داماش مدت هاست که از شرایط 
مسابقه دور است و برنامه ریزی سازمان لیگ ضربه بدی به 

این تیم زده و حق آنها را پایمال کرده است. 
پرسپولیس به دنبال ششمین جام حذفی

پرســپولیس امشــب این فرصت را دارد که ششمین 
قهرمانی خود در جام حذفی را به دســت بیاورد و یک قدم 
دیگر به اســتقلال که با هفت قهرمانی پرافتخار ترین تیم 
این رقابت هاست، نزدیک شود. البته که برانکو معمار این 
پرسپولیس قدرتمند بعد از دو فصل ناکامی در جام حذفی 
این بار تیمش را به فینال رسانده و می خواهد  سال خوب خود 
را با دبل کردن از قهرمانی به پایان برساند و ششمین جام را 
از زمان حضورش در این تیم به هواداران هدیه بدهد. آنها در 

اوج آمادگی قرار دارند و در این مسابقه فقط سروش رفیعی 
و شجاع خلیل زاده را به خاطر محرومیت در اختیار ندارند. 
حسین ماهینی هم گویا قرار است پس از پایان مصدومیت 
بالاخره پس از ماه ها دوری در فینال برای پرسپولیس برای 
دقایقی هم که شده، بازی کند. به این ترتیب همه چیز برای 
کسب یک جام دیگر توسط برانکو و شاگردانش مهیاست. 
البته سابقه شکست مقابل قشقایی و بدشانسی  سال قبل 
مقابل صنعت نفت آبادان، به خوبی پرسپولیسی ها را روشن 
کرده که نباید داماش شگفتی ســاز را دســت کم بگیرد و 
باختن به این تیم در فینال می تواند حتی دستاورد آنها در 

این فصل و حتی قهرمانی شان در لیگ را زیر سوال ببرد!
جای خالی در ویترین افتخارات برانکو

در دوران باشکوه حضور برانکو ایوانکوویچ در پرسپولیس، 
تنها جای خالی در ویترین افتخارات سرخ ها در این دوران 
طلایی فتح جام در رقابت های جام حذفی است که حالا 
در دسترس آنهاست. تیم برانکو اما برای رسیدن به فینال 
در اولین بازی خود در جــام حذفی با نتیجه یک بر صفر 
نود ارومیه را شکست داد. سپس با همین نتیجه در رشت 
مقابل سپیدرود به برتری رسید و به جمع هشت تیم برتر 
مســابقات راه پیدا کرد. در این مرحله اما با تیم قدرتمند 
پدیده مشهد در ورزشــگاه آزادی بازی کردند و درنهایت 
با نتیجه 3 بر یک برنده شــدند تا یکی از حســاس  ترین 
مسابقات فصل را با ســپاهان در نیمه نهایی برگزار کنند 
که همه دیدند ایــن بازی چند روز قبل بــا چه فجایع و 
جنجال هایی همراه شد و درنهایت تیم برانکو توانست با 

یک گل حریف را شکست بدهد و فینالیست شود.

پرسپولیس و داماش گیلان امشب از ساعت 21 فینال حذفی را برگزار می کنند

»گودبایپارتی«درفولادآرهنا

محمدرحیم لیوانی، رئیس مرکز پویانمایی صبا خبر داد: 

اشتغال٢هزارنفردرحوزهانیمیشن
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی سیما؛ مرکز پویانمایی صبا 
وابســته به معاونت سیمای رســانه ملی نزدیک به سه دهه 
فعالیت در پی  تولید برنامه هــای کارتونی به خصوص برای 
قشر کودک، نوجوان و جوان بوده است. در سه سال اخیر این 
فعالیت ها شتاب  بیشتری گرفته و مخاطبان شاهد تولیدات 
پویانمایی این مرکز از قاب شبکه های مختلف هستند. این 
افزایش کمی و کیفی بهانه ای  شــد تا با محمدرحیم لیوانی، 

رئیس مرکز پویانمایی صبا گفت وگویی داشته باشیم : 
  دلیل این شتاب کمی و کیفی در تولیدات انیمیشن 

مرکز صبا چیست؟
نخستین دلیل و درواقع پایه اصلی راه اندازی مرکز پویانمایی 
صبا تاکیدات مقام معظم رهبری )مدظله العالی( است. ایشان 
در  خصوص برنامه سازی برای کودکان و نوجوانان به خصوص 
در حوزه انیمیشن توصیه های مهمی داشته و دارند .  دلیل دوم 
به سه  سال اخیر و دوره جدید مدیریت رسانه ملی برمی گردد 
که خوشبختانه شاهد توجه خاص ریاست محترم سازمان، 
 معاون محترم سیما و مدیران شبکه های تلویزیونی به بخش 

انیمیشن و پویانمایی بوده و هستیم . 
     به طور مشخص در ٣ سال گذشته چه اقدامی حکم 
شتاب دهنده را برای تولیدات مرکز صبا داشته است؟

از  ســال 1396 اقدامات عملی خوبی برای تقویت بخش 
پویانمایی ســازمان و مرکز صبا آغاز و مقدمات چشــم انداز 
5 ساله طراحی و  تعریف شد.  سال نخست چشم انداز یعنی 
1397 را پشت سر گذاشته و به اهداف پیش بینی شده دست 
یافتیم و  ســال دوم را آغاز کرده و  امیدواریم با موفقیت پشت 

سر بگذاریم . 
   این چشــم انداز در بخش انیمیشن چه اهدافی را 

دنبال می کند؟
در چشم انداز 5 ساله پیش بینی شده تولیدات پویانمایی 
مرکز صبا از 100 ساعت در  سال به 500 ساعت افزایش پیدا 
کند، در  واقع رشــدی 5 برابری را تعریف کرده و در دســتور 
کار قرار داده ایم. این گام بلند رونق تولید انیمیشــن نیازمند 
تقویت زیرساخت  های موجود اعم از بخش های نیروی انسانی 
متخصص، تجهیزات فنی و بودجه است. در  سال نخست با 
پیشنهاد معاون محترم  سیما، ریاســت محترم رسانه ملی 
دســتور افزایش 30 درصدی بودجه مرکز پویانمایی صبا را 

صادر و اعمال کردند . 
     مخاطبان خاطــره خوبی از بعضــی برنامه ها و 
شــخصیت های کارتونی مرکز صبا دارند. آیا این 

شخصیت ها و برنامه ها دوباره  دیده خواهند شد؟
یکی از استراتژی هاى برنامه 5 ســاله، تقویت برنامه های 
موفق و مخاطب پسند ســال های گذشته اســت، از این رو 
15 برنامه موفق  را برای تولید 100 قسمتی تعریف کردیم. 
پیش از این، برنامه های انیمیشن مرکز در 13 یا 26 قسمت 
تهیه می شد که اگرچه  موفق و مخاطب پسند بود، اما به دلیل 
کوتاه بودن تعداد قسمت ها این برنامه ها به یک برند و شاخص 
تبدیل نمی شد، پیش  بینی می شود آثار 100 قسمتی به این 

اهداف دست پیدا کند .
مجموعه های »شکرستان«، »پهلوانان«، »خروس زیرک 
و روباه کلــک«، »مثل نامه« و تعدادی دیگــر، نمونه هایی از 
برنامه های  موفق است که نه تنها در دستور تولید 100 قسمتی 
قرار گرفت، بلکه فروش این محصولات به برخی کشورها باعث 

بازگشت  سرمایه و ارزآوری شده است . 
  آمار  سال گذشته نشان می دهد که نزدیک به 2 هزار نفر در 
مجموعه های طرف قرارداد با مرکز صبا مشغول به کار بودند. با 
 افزایش تولیدات این مرکز پیش بینی می شود امسال بتوانیم 
کارآفرینی بیشتری هم داشته باشیم. کار انیمیشن و رایانه 
اصولا فعالیتی  است که قشر جوان را شامل می شود؛ لذا این 
حوزه رسانه ملی با کمک به اشتغالزایی در بخش انیمیشن 
عملا به جــذب و به  کارگیری جوانــان متخصص در بخش 
پویانمایی کمک کرده اســت. به عبارتی رسانه ملی در این 
بخش کارآفرینی چشمگیری در  حوزه پویانمایی انجام داده 

است . 
   فعالیت های این مرکز چقدر در راستای شعار  سال با 

عنوان  »رونق تولید« بوده است؟
با توجه به شعار سال، 2 سیاست اجرایی را پیش گرفته ایم؛ 
یکی رونق تولید تمام محصولات و دیگری ساخت برنامه های 
ویژه  موضوع رونق تولید که در مرحله طرح و برنامه و سفارش 

و برون سپاری است . 
به جرأت می گویم با توجه بــه تحریم ها و محدودیت ها و 
چالش های مالی، رونق بسیار خوبی را در یک سال گذشته در 
بخش  انیمیشن شاهد بودیم و به  زودی مخاطبان نتیجه آن را 

روی آنتن شبکه های سیما خواهند دید . 
از همه مهمتر، با این شــتاب تولیدات پویانمایی، در  سال 
چهارم برنامه 5ســاله مرکز صبا، نهضت انیمیشن ســازی 
که ریاســت محترم  ســازمان بر آن تأکیــد کردند، هدفی 

دست یافتنی است . 
   رویکرد دینی به چه میزان در تولیدات انیمیشن 

شما نمود یافته است؟
توجه به مضامین دینی، مذهبی و قرآنی یکی از مهمترین 
مواردی اســت که در تولیدات انیمیشن پیگیری می شود؛ 
چراکه آموزش  قشــر کودک، نوجــوان و جــوان در قالب 
برنامه های جذاب کارتونی بسیار موثر است. چشم انداز این 
مرکز، تبدیل شدن به قطب  تولیدات انیمیشن پاک در دنیا 

برای اقشار مختلف به خصوص کودک، نوجوان و جوان است . 

جهان رسانه

ســری کتاب های کوتاه »هری پاتر« که در قالب کتاب های الکترونیکی به کنکاش در سنت ها و دنیای جادویی 
داستان های هری پاتر می پردازند، به زودی توسط انتشارات »پاترمور« به چاپ می رسد. این سری کتاب های کوتاه با 
اقتباس از پادکست های »جی. کی. رولینگ« که برای نمایشگاه »هری پاتر« در  سال ۲۰۱۷ تهیه شده بود، خلق شده 
 است. هر یک از این داستان های کوتاه به یکی از درس های آموزشی در »هاگواردز« می پردازد. وب سایت »پاترمور« در 
بیانیه ای اعلام کرد: »با مطالعه این  سری کتاب های جدید الکترونیکی خودتان را برای ماجراجویی در اعماق تاریخچه 
دنیای جادو آماده کنید. به علاوه به منظور کنکاش در سرچشمه جادو، این کتاب های الکترونیکی جدید، طراحی ها 

و  یادداشت هایی را که پیشتر در سری داستان های »هری پاتر« دیده شده بود در اختیار خوانندگان قرار می دهد.«

بازگشت
هریپاتر
پساز٢۰سال

ره
چه
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واکنش سریع هنگام وقوع 
زلزله می تواند شما را از 

جراحات احتمالی محافظت 
کند. حداقل دوبار در سال 

پناه گیری را تمرین کنید.

افتتاحیه لاکچری پرهزینه ترین فیلم سینمای ایران زیر سایه تحریم، ازدحام، شلوغی، گلزار و رکوردشکنی  

ماهمهباهمنیستیم!
 آیا غیبت لیلا حاتمی، مهران مدیری، مانی حقیقی، جواد عزتی، ویشکا آسایش و  هانیه توسلی نشان از تحریم معنادار فیلم  توسط ستاره هایش دارد؟

وقتی طرفداران محمدرضا گلــزار، ناگهان از لای جمعیت به 
طرف گلزار هجوم آوردند و مردم بســیاری را زیر هجوم سنگین 
خود له  کردند )چنان که بسیاری از حاضرین در مراسم در پست ها 
و توییت هاشــان آن را به عنوان آبروریزی گلزاری ها یاد کردند(، 
معلوم شــد  که نگرانی های موجود درباره این که بلیت فروشی 
برای نمایش مردمی فیلمی چنین پرستاره بیراه نبوده و حق با 
آنهایی بود که از  همان ابتدا حدس زده بودند این بازی –بیشتر- 
تبلیغاتی درنهایت مراسمی آبرومند به بار نخواهد آورد. کمااین که 
چنین هم شــد و  افتتاحیه  لاکچری فیلم ما همه با هم هستیم 
در هتل اســپیناس پلاس در ســعادت آباد چنان برگزار شد که 
حتی جایی برای خیلی از عوامل  فیلم هم پیدا نشد. در این بین 
به شوخی و جدی خیلی ها گفتند که غیبت لیلا حاتمی، مهران 
مدیری، مانی حقیقی، جواد عزتی،  هانیه  توسلی و چندین چهره 
دیگر )که بدبین ها آن را به تحریم معنادار افتتاحیه  فیلم توسط 
سوپراستارهایش تعبیر کردند( به نفع  برگزارکنندگان تمام شده 
و اگر آن  ســتاره ها )به خصوص مدیری و لیلا که نامحبوب تر از 
گلزار هم نیستند( حضور داشتند و  هواداران آنها هم »گلزاربازی« 
درمی آوردند، معلوم نبود چه اتفاقاتی در ســالن رخ می داد و چه 
سرها و پاها و گردن هایی که  نمی شکســت!  شاید برای همین 
چیزها بود که ســاعاتی بعد از مراســم، وقتی تماشاگران بعد از 
دیدن فیلم به خانه هاشان رفته بودند، تنها چیزهایی که  در فضای 
مجازی پیرامون این فیلم گفته می شــد، کلیدواژه هایی چون 
»شوی تبلیغاتی« و »همه چیز  برای کسب رکورد بزرگترین اکران« 

بود. ..
در یک نگاه

افتتاحیه فیلم »ما همه با هم هســتیم« هم مثل خود فیلم  
پرحاشیه برگزار شد. فیلمی با ادعای  پرستاره ترین فیلم سینمای 
ایران که جز گلزار ســتاره ای در مراسم حضور نداشت و حداقل 
این که طرفــداران لیلا حاتمی، مهران  مدیــری، مانی حقیقی، 
ویشکا آسایش، جواد عزتی و حتی هانیه توسلی که برای دیدن 
ستاره های محبوب شان آمده  بودند، دست خالی مراسم را ترک 

کردند. مراسمی که در آن کمال تبریزی در نبود منتقدان بار آنها 
را بر دوش کشید و خود فیلم  خود را متفاوت نامید و میرکریمی 
هم دست پخت مشترکش با تبریزی را فیلمی امن برای خانواده ها 

دانست. 
آیا می فروشد؟

بعد از نمایش ما همه با هم هستیم، نخستین سوالی که در بین 
حضار مطرح شد این بود که »آیا این فیلم می فروشد؟«؛ فیلمی که 
در  تمام ماه های اخیر فضای تبلیغاتی شگفت انگیزی پیرامونش 
شکل گرفته. فیلمی که البته برای این که هزینه اش را درآورد و 
به اصطلاح یربه یر  شود )با توجه به مبالغ مطرح شده در رسانه ها 
و شنیده های غیررسمی( باید حداقل 5۰میلیارد تومان بفروشد!  
درواقع می توان گفت جدیدترین فیلم کمال تبریزی شانس کمی 
برای بازگرداندن هزینه هایش دارد، با این که امکان فروش بالایش 
 چندان هم نامحتمل نیست. فیلمی که برخلاف فضای ایجاد شده 
در رسانه های جدی تر، چندان هم فیلم بدی نیست. در حقیقت ما 
همه  با هم هستیم اصلا فیلم بدی نیست، اما متاسفانه در سینمای 
امروز ایران بدنبودن به معنای استقبال مخاطبان از فیلم نمی تواند 
باشد. شــیما غفاری روزنامه نگار که درباره ما همه با هم هستیم 
اعتقاد دارد »یک فیلم استاندارد است که در کارنامه کمال تبریزی 
می توان  آن را فیلم قابل دفاع و قابل تاملی نامید«؛ شانس موفقیت 
فیلم جدید کمــال تبریزی را زیاد می دانــد:   »در  عرصه ای که 
فیلم های کمدی اروتیک در آن یکه تاز هستند، فیلم شریفی است 
و موقعیت  الان جامعه را به تصویر می کشد. در حقیقت اهمیت این 
فیلم در کیفیتش است نه در میزان احتمالی فروشش، چون اگر بنا 
به مقایسه  با فیلم هایی چون سامورایی در برلین و نظایر آنها باشد، 
بی شک فیلم کمال تبریزی بیش از یک سروگردن از آن فیلم ها 
بالاتر است.  درکل در سینمای چند سال اخیر فیلم قابل دفاعی 
است که با توجه به چهره هایی که در آن بازی کرده اند، می توان 
فروش معقولی را  هم برایش پیش بینــی کرد .« این روزنامه نگار 
درباره این که آیا حضور ســتاره به تنهایی می تواند باعث فروش 
فیلمی شود، می گوید: »رحمان ۱4۰۰ نشان داد که  پاسخ مثبت 

اســت. این یعنی که ما همه با هم هستیم نیز می تواند پرفروش 
شــود. وقتی به خاطر گلزار و مدیری فیلم رحمان ۱4۰۰  مورد 
استقبال قرار می گیرد، فیلم کمال تبریزی که به هرحال خیلی 
از آن فیلم بهتر است، احتمال زیادی برای پرفروش شدن دارد. 
.«. مریم قربانی نیا خبرنگار سینمایی هم ما همه با هم هستیم را 
»با توجه به حضور گلزار، مدیری و جواد عزتی« رقیب قدرتمندی 
 برای شبی که ماه کامل شد و سرخپوست می داند:   »البته آن  دو 
فیلم های بهتری هستند، اما فیلم تبریزی به خاطر چهره هایش 

برای  خیلی ها جذاب خواهد بود .«
پاشنه آشیل

ما همه با هم هستیم برخلاف فضای ایجادشده فیلم کمدی 
به معنای مرسوم ســینمای این سال ها نیســت. روایتی  است 
طنزآمیز از  هواپیمایی که در آستانه  سقوط قرار گرفته و مردمانی 
از هر جنس و طبقــه و فرهنگ که در این موقعیت تراژیک گیر 
افتاده اند و  اتفاقا همین بن مایه تراژیک اســت که کار تبریزی 
و شــرکا را برای پرفروش شدن دشــوار می کند. نه فقط به این 

دلیل که در سال های  اخیر به جز نمونه هایی انگشت شمار تنها 
کمدی ها فروخته اند. نه. بلکه شــاید فضای تبلیغاتی موجود 
پیرامون این فیلم کــه آن را  به عنوان »پرســتاره ترین کمدی 
ســینمای یاران« مطرح کرده، پاشنه آشــیل آن شود. درواقع 
مخاطبانی که به نام کمدی به ســینما  می رونــد قطعا فیلم را 
نخواهند پسندید و احساس مغبون شدن خواهند کرد که این به 
نفع هیچ فیلمی نیست و می تواند ادامه اکران فیلم  را دچار آسیب 
کند و باعث شکست آن شود.   خطر شکست اقتصادی درمورد 
رقبای این فیلم، سرخپوست و شبی که ماه کامل شد نیز مصداق 
دارد و به این دلیل هم هست که  برخی از کارشناسان اکران بر این 
عقیده اند که به رغم رقابت رسانه ای موجود میان این سه فیلم، 
در بازی اصلی که در گیشه های  بلیت فروشی برگزار خواهد شد، 
هیچ بعید نیست که در پایان بازی هر سه فیلم نام آور این روزها 
میدان را شکســت خورده ترک کنند  و درنهایت جام برنده در 
اختیار فیلمی قرار گیرد که تا امروز کسی چندان حسابی روی آن 

بازنکرده است: دختر شیطان! 

شــهروند| خیلی ها آمده اند. برای دیدن فیلمــی که در تمام 
ماه های اخیــر به عنــوان پرهزینه تریــن، پربازیگرترین، 
جنجالی ترین و خیلی   »ترین«های دیگر روی آن تبلیغ شــده. 
برای دیدن ســتاره های ریز و درشت فیلم که از مهران مدیری 

و لیلا حاتمی تا محمدرضا  گلزار، مانــی حقیقی، جواد عزتی،  
هانیه توسلی و... را شــامل بودند. عده ای هم آمده بودند برای 
کمک به ســیل زدگان که از همان ابتدا اعلام  شــده بود برای 
کمک به سیل زده ها بلیت فروشی خواهد شد؛ که این خود البته 

جنجالی و حاشیه ساز شــده بود:   »این چه سینمایی  است  که 
پرهزینه ترین فیلمش هم سودای درآمدزایی ندارد و درواقع در 
همان مرحله تولید، با برآیند سود و زیان ساخت چنین فیلمی، 

 بی شک سودش را برده که به فکر درآمدزایی نیست« ...

امیــر قلعه نویی: »من با 
باشــگاه صحبــت کــردم. 
یک سری مدارک و اسناد را از 
رفتارهایی که آقایــان بعد از 
بازی داشــتند، جمع کردیم. 
می گویند شکایت کردند و ما 
هم استقبال می کنیم. به موقع می گویم نتایج لیگ برتر 
چطور مهندسی شده اســت. الان اگر یک سری منابع 
اطلاعاتی مان را بگوییم، درست نیست. من به تک تک 
بازیکنان شان تبریک گفتم، ولی در آزادی چه الفاظی را به 
من گفتند؟ چرا این اتفاقات فقط برای یک تیم است؟! 
حتی درگیری در بازی با سایپا، درگیری در تبریز فقط 
برای یک تیم است! چرا بین ما و تراکتور نیست؟! مگر ما 2 
بر صفر در تبریز نباختیم؟ مگر به استقلال نباختیم؟ ما 
مدارک داریم و استقبال می کنیم. آنها یک صحبت هایی 
کردند، بعد از این که قهرمان شــدند، شــما استوری 
بازیکنان شان را ببینید. آنها همه چیز را زیر سوال بردند.«

حســام منظور: »بعد از 
تجربه »بانوی عمارت« دوست 
داشتم خودم را در نقش جدی 
محــک بزنــم و همیشــه 
می ترســیدم کــه دوبــاره 
نقش های تکــراری با همان 
سبک به من پیشنهاد شود؛ چیزی که من همیشه از آن 
گریزانم و سعی کردم نقش های متفاوتی را بپذیرم، چون 
نقش چاوش در این ســریال متفاوت بــود، پذیرفتم و 

امیدوارم که از پس آن برآمده باشم.«

مایلی کهن: »یادم  محمد 
هست وقتی بچه بودیم یک 
مثالی بین بچه ها وجود داشت 
که می گفتند دروغگو دشمن 
خداســت و خیلی هم به این 
موضوع استناد می شد. جالب 
است کســانی از مهندسی مسابقات حرف می زنند که 
خودشــان دکترای این کار را دارند. این که فکر کنیم 
می توانیم فقط فوتبال را جدا از دیگر امور جامعه درست 
کنیم، رویاپردازی است. همه چیز به هم زنجیروار وصل 
هستند و مسائل مختلفی دست  به دست هم می دهند تا 
چنین مشــکلاتی رخ می دهد. در جامعه ما هر کسی 
منافعش به خطر می افتد، دست به هر کاری می زند و 

درنهایت همه مقصر هستند غیر از او... .«
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